
Z á p i s n i c a 

z XXVII. zasadnutia Zastupiteľstva  

Trenčianskeho samosprávneho kraja – 25. 1. 2021 

  

 

Prítomní: - podľa prezenčnej listiny 

 

Program: - podľa pozvánky 

  

1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice 

a programu rokovania). 

    Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na XXVI. 

zasadnutí Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

3. Slovo pre verejnosť. 

 

4. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK.   ___ 

 Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO  

a) Návrh na udelenie súhlasu so zverením majetku Trenčian-
skeho samosprávneho kraja do správy Školy umeleckého 

priemyslu, Staničná 8, Trenčín.   

b) Návrh na rozhodnutie o prebytočnosti a na schválenie 
zámeny nehnuteľného majetku TSK - pozemkov v k.ú. 

Zlatníky s pozemkami vo vlastníctve Obce Zlatníky. 

c) Návrh na schválenie  zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "C" parc. č. 371/1 k. ú. Hrabovka v prospech 

Michala Borota a Lenky Borotovej rod. Holečkovej. 

d) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "C" parc. č. 191/4  k. ú. Zlatovce v prospech 

Západoslovenskej distribučnej, a.s., Bratislava. 

e) Návrh na rozhodnutie o neupotrebiteľnosti a vyradení 
majetku TSK v správe SC TSK, Brnianska 3, 911 05 Trenčín 

z evidencie formou fyzickej likvidácie.     

 

5. Návrh na schválenie odpisu nevymožiteľných pohľadávok podľa  
   čl. 34 ods. 1 bod 1.2. Zásad hospodárenia s majetkom  

   Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

    Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

 

6. Návrhy na schválenie dodatkov k zriaďovacím listinám  

   organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK.     

    Predkladá: Ing. Eva Žernovičová-pover.riadením Odb.školstva a kult. 

a) Návrh na schválenie Dodatku č. 5 k Zriaďovacej listine 
Strednej zdravotníckej školy, Školská 230, Považská 

Bystrica, so sídlom Školská 230, 017 01 Považská 

Bystrica. 

b) Návrh na schválenie Dodatku č. 7 k Zriaďovacej listine 
Strednej zdravotníckej školy Celestíny Šimurkovej  

v Trenčíne, Veľkomoravská 14, Trenčín, so sídlom 

Veľkomoravská 14, 911 34 Trenčín. 
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c) Návrh na schválenie Dodatku č. 1 k Zriaďovacej listine 

Strednej zdravotníckej školy, Vinohradnícka 8, Prievidza, 

so sídlom Vinohradnícka 8, 971 01 Prievidza. 

d) Návrh na schválenie Dodatku č. 4 k Zriaďovacej listine 
Obchodnej akadémie, F. Madvu 2, Prievidza, so sídlom F. 

Madvu 2, 971 29 Prievidza. 

  

7. Diskusia – Rôzne. 
8. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK.  
9. Záver. 

 

 

 

R o k o v a n i e: 

 

1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice  
    a programu rokovania).         

    Predkladal: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK  

 

         Dnešné XXVII. zasadnutie Zastupiteľstva Trenčianskeho  

    samosprávneho kraja (TSK) vo volebnom období 2017-2022  

    otvoril a viedol predseda TSK Ing. Jaroslav Baška. Na úvod  

    privítal všetkých prítomných na zasadnutí, ktoré bolo  

    zvolané podľa Plánu zasadnutí na I. polrok 2021, v zmysle  

    zákona o samosprávnych krajoch, ako aj v súlade s novou  

    Vyhláškou č. 3. Úradu verejného zdravotníctva SR, ktorou sa  

    nariaďujú opatrenia pri ohrození verejného zdravia k obme- 

    dzeniam prevádzok a hromadných podujatí zo dňa 7.1.2021,  

    s povinnosťou prekrytia horných dýchacích ciest ochranným 

    rúškom, respirátorom, šálom alebo šatkou, a použitím  

    dezinfekčných prostriedkov, ktoré sú v priestoroch Úradu TSK 

    zabezpečené.  

    Vzhľadom na súčasnú epidemiologickú situáciu bude dnešné  

    rokovanie bez účasti verejnosti a médií v tejto rokovacej  

    sále, po rokovaní zastupiteľstva bude krátky tlačový  

    brífing pre médiá. Z vedúcich odborov sú prítomní len  

    predkladatelia materiálov. Dnešné rokovanie môže verejnosť  

    sledovať on line, na webovom sídle TSK, aj na portáli  

    youtube.com. Osobitne privítal tlmočníkov do posunkovej  

    reči. 

    Svoju neúčasť vopred ospravedlnili 11 poslanci: pp. Hemza,  

    Bagin, Bočincová, Halinárová, Procházka, Cíbik, Panáček,  

    Abramovičová, Smatana, Hajšová a p. Hort. 

 

    Pozvánka s programom na dnešné rokovanie bola vopred  

    zaslaná poslancom Zastupiteľstva TSK, médiám a spolu s mate-  

    riálmi bola sprístupnená v intranetovej knižnici TSK, 

    a pre verejnosť aj na webovej stránke TSK.  

    Komisie pred zasadnutím zastupiteľstva rokovali formou  

    hlasovania per-rollam, Rada predsedov komisií sa konala  

    11.1.2021 formou videokonferencie. 

 

         Písaním zápisnice z dnešného zasadnutia poveril Mgr.  

    Annu Hájkovú, referentku Kancelárie predsedu TSK.             
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    Pre prípad nefunkčnosti hlasovacieho zariadenia boli za skru- 

    tátorov určení: Mgr. Matej Plánek a Mgr. Ľubomír Bobák. 

 

    Za overovateľov zápisnice z dnešného XXVII. zasadnutia  

    boli navrhnutí:  

I. overovateľ: Mgr. Dušan BUBLAVÝ 
       II. overovateľ: PhDr. Štefan ŠKULTÉTY.  

 

    Nakoľko je dnešné zasadnutie zároveň prvým zasadnutím  

    v novom roku 2021, poprial všetkým na prahu nového roka -  

    hlavne pevné zdravie, pokojný a úspešný nový rok.  

 

         Pred prvým hlasovaním bolo prezentovaných 35 poslancov,  

    čím je zasadnutie uznášania sa schopné.  

 

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 1: 34-ZA, 2-NEHLA- 

    SOVALI Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 25.1. 2021 

    prerokovalo a  s ch v á l i l o  overovateľov zápisnice  

    z dnešného rokovania, podľa predloženého návrhu.  

                         (viď uznesenie č. 617/2021/A) 

     

    p. predseda: - predniesol návrh na úpravu programu dnešného 

    rokovania, a to doplnením bodu: 

 

   Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o finančný  

   príspevok z Fondu na podporu športu s názvom „Podpora 

   mládežníckeho športu v Trenčianskom samosprávnom kraji“.  

   Predkladá: Ing. Martina Lamačková-vedúca Odboru region. rozvoja 

 

Zdôvodnenie: 

Fond na podporu športu vyhlásil svoju prvú výzvu 31.12.2020,    

on line prístupná bola výzva od 4.1.2021. Dovtedy neboli 

podmienky ani lehota na predkladanie žiadosti známe. Keďže je 

potrebné k žiadosti predložiť aj uznesenie zastupiteľstva 

o schválení spolufinancovania a lehota na predkladanie žia- 

dosti je 1.3.2021, navrhujeme zaradiť tento bod na dnešné 

rokovanie, ako bod 7.  

 

   Požiadal p. Božika, podpredsedu TSK, aby podľa dohody na Rade  

   predsedov komisií predložil návrh na doplnenie bodu - stano-  

   viska TSK k novej súdnej mape SR – ako bod č. 4., za bodom  

   Slovo pre verejnosť.  

 

doc. PaedDr. Božik, PhD.: - taktiež poprial všetkým na prvom 

stretnutí v novom roku veľa zdravia a šťastia. Požiadal 

doplniť do programu rokovania ako bod: 

4. Stanovisko TSK k avizovanej reforme súdnej mapy SR.  

      Predkladá: doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. - podpredseda TSK 

      

   Zmena sa týka 3 okresov TSK a nakoľko p. Janas bude odchádzať  

   skôr, aby sa mohol tiež vyjadriť k tomuto bodu.  
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         Na základe výsledku hlasovania č. 2: 34-ZA, 2-NEHLASO- 

    VALI Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 25.1. 2021 

    prerokovalo a  s ch v á l i l o  predložený návrh predsedu  

    TSK Ing. Bašku na doplnenie programu ako bod č. 8.: 
 

    Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o finančný  

    príspevok z Fondu na podporu športu s názvom „Podpora 

    mládežníckeho športu v Trenčianskom samosprávnom kraji“.  

    Predkladá: Ing. Martina Lamačková-vedúca Odboru reg. rozvoja 

 

  

         Na základe výsledku hlasovania č. 3: 35-ZA, 1-NEHLASO- 

    VAL Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 25.1. 2021 

    prerokovalo a  s ch v á l i l o  predložený návrh podpred- 

    sedu TSK doc. PaedDr. Božika, PhD. na doplnenie programu ako 

    bod č. 4.: 
 

    Stanovisko TSK k avizovanej reforme súdnej mapy SR.  

    Predkladá: doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. - podpredseda TSK 
 

 Ostatné body sa po týchto zmenách prečíslujú. 
 

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 4: 35-ZA, 1-NEHLASO- 

    VAL Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 25.1. 2021 

    prerokovalo a  s ch v á l i l o  program rokovania ako  

    celok, vrátane predložených zmien. K uvedeným výsledkom   

    hlasovaní bolo prijaté  

  

             U z n e s e n i e  číslo 617/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice).  

 

 

2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na XXVI. 
zasadnutí Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja.  

   Predkladal: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

   Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

    Ing. Zigo: - v riešení zostáva uznesenie k predkladaniu  

    Ozdravných plánov nemocníc v ZP TSK, ktoré boli prerokované  

    na Z TSK 6.7.2020, za II. polrok zatiaľ neboli zverejnené  

    v Knižnici. Na základe návrhu p. Bielika bolo prijaté uzne- 

    senie s výzvou vláde SR, ktoré bolo zaslané od predsedu TSK  

    predsedovi vlády SR.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 5: 34-ZA, 2-NEHLASO- 

    VALI Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 25. januára  

    2021 prerokovalo a  v z a l o  na  v e d o m i e  Správu      

    z kontroly plnenia uznesení prijatých na XXVI. zasadnutí  

    Zastupiteľstva TSK, k čomu bolo prijaté  

  

             U z n e s e n i e  číslo 618/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

         tejto zápisnice). 
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3. Slovo pre verejnosť.        _  

 

p. predseda: - v zmysle Rokovacieho poriadku Zastupiteľstva 

TSK je potrebné vopred - písomne oznámiť záujem o vystúpenie 

na rokovaní. V stanovenej lehote 72 hodín pred rokovaním 

zastupiteľstva neboli na TSK doručené žiadne požiadavky o vy- 

stúpenie na dnešnom zasadnutí.  

 

 

 4. Stanovisko TSK k avizovanej reforme súdnej mapy SR.    

    Predkladal: doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. - podpredseda TSK 

 

    doc. PaedDr. Božik, PhD.: - tému sme po prvý krát otvorili  

    na novembrovom rokovaní zastupiteľstva, keďže sa jedná  

    o zrušenie krajského súdu v Trenčíne a okresných súdov 

    v meste Partizánske, Považská Bystrica a Bánovce nad Bebra- 

    vou, aby sme sa ako poslanci kraja vyjadrili, že avizovaná  

    reforma nie je efektívna a nebude na prospech výkonu súdnej  

    moci. Otvorený list Súdnej rade už podpísalo viac ako 300  

    sudcov. Robia sa aktivity na úrovni kraja (otvorený list  

    predsedu TSK p. ministerke), aj na úrovni okresných miest  

    v Pov. Bystrici, Bánovciach a Partizánskom. Všetci žiadame  

    ministerku spravodlivosti a NR SR, aby avizovaná súdna mapa  

    nebola schválená v navrhovanej podobe a bolo zachovaných 54  

    súdnych obvodov. Nie je pravdou, že sa snaží vrátiť súdnu  

    mapu do roku 1996. Vtedy boli súdy v Pov. Bystrici, aj v To-  

    poľčanoch, ktoré sa majú rušiť. Majú sa údajne popretŕhať  

    väzby a zabrániť korupcii a klientelizmu. Dnes sa sprísňujú  

    zákony o majetkových priznaniach a je možné preverovať ma-  

    jetok a účty. Na súde v Partizánskom riešili za 12 rokov až  

    81 tis. nápadov. Navrhol, aby sme uznesením požiadali Minis-  

    terstvo spravodlivosti - p. ministerku a poslancov NR SR: 

1.  aby nesúhlasili so zrušením krajského súdu v Trenčíne 
 a okresných súdov v Pov. Bystrici, Partizánskom a Bánov-    

 ciach nad Bebravou zo súdnej mapy,  

2.  o zachovanie pôsobnosti krajského súdu v Trenčíne 
 a okresných súdov v Pov. Bystrici, Partizánskom a Bánov- 

 ciach nad Bebravou v súčasnom rozsahu.  

    Rovnaké uznesenie bolo prijaté aj v Prešovskom SK, diskuto-  

    vali sme aj s členmi ústavnoprávneho výboru. Budú sa meniť  

    súdne obvody, ale v zákone nie je známe ako, nespomínajú sa  

    ani detašované pracoviská. Na budove v Partizánskom bolo  

    preinvestovaných viac než 600 tis. eur. Ak skončí okresný  

    súd, do času skončí aj prokuratúra a riaditeľstvo Policaj- 

    ného zboru SR, problém budú mať advokáti, notári, ... 

    Súd v Partizánskom je od roku 1948, keď malo mesto názov  

    Baťovany, do roku 1960, potom bol od roku 1996-2004, a od  

    roku 2009 doteraz. Poprosil poslancov zastupiteľstva, aby sa  

    zastali TSK a uvedených 3 okresov, náš kraj si zaslúži  

    krajský súd. Na spojených súdoch sa budú robiť výberové  

    konania, nové súdy budú od Nitry smerom nahor, ale na juhu  

    Slovenska sa súdna mapa nemení a nebudú tam žiadne nové 

    výberové konania, a spojitosť, odkiaľ pochádza pani minis- 

    terka nebude náhodná. 
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    Bol by rád, keby tieto argumenty rezonovali aj na ústavno- 

    právnom výbore SR a prijaté uznesenie bolo zaslané aj Súdnej 

    rade. Verí, že súdy v našom kraji si obhájime. 

doc. PhDr. PaedDr. Janas, PhD.: - najdôležitejšie už povedal 

p. Božik. Ako primátor mesta Pov. Bystrica a okresu ktorý 

zastupuje uviedol, že súdna reforma je potrebná. Návrh nás 

nemilo prekvapil, v meste bol súd už v 19. storočí. Okresný 

súd v Pov. Bystrici zastrešoval aj okresy Púchov a Ilava, 

ako mesto sme dali nesúhlasné stanovisko, aj Regionálne 

ZMOS. Mesto Pov. Bystrica má 40 tis. obyvateľov, okres 

Púchov má 60 tis.. Minulý rok si Okresný súd kúpil a zrekon-

štruoval budovu, do ktorej ministerstvo investovalo 4 mil. 

eur, čo nie je vzhľadom na rušenie súdu efektívne nakladanie 

s prostriedkami štátu. Odchod súdu znamená aj odchod proku-

ratúry a obmedzenie policajných zložiek, ak by činnosť 

pripadla na mestskú políciu, je to ťažko akceptovateľné.  

    PhDr. PaedDr. Novotná: - ako primátorka okresného mesta  

    Bánovce nad Bebravou, kde hrozí rušenie okresného súdu  

    požiadala o podporu negatívneho stanoviska. Súd v meste  

    fungoval od roku 1871, t.j. vyše 100 rokov, podliehal  

    vyššiemu súdu v Trenčíne. V 60-tych rokoch sa presťahoval       

    do Topoľčian a po zrušení v roku 2004 bol znovu zriadený  

    okres a súd. Nevieme, kde bude pôsobiť personál po zrušení  

    súdu, aké budú výdavky na súdy. Tiež sme sa stretli  

    so starostami okresu a spísali vyhlásenie pre p. ministerku     

    s deklarovaním nesúhlasného stanoviska. Na súde je 28 

    zamestnancov a 5 sudcov. Poďakovala za podporu.  

    doc. Ing. Habánik, PhD.: - doplnil p. Božika v 3 bodoch.  

    Každá reforma by mala rešpektovať územno-správne členenie, 

    čo v prípade reformy súdnej mapy nie je. Reforma prinesie  

    zvýšené náklady zúčastneným. Po schválení mapy budú môcť byť  

    sudcovia presunutí na iné súdy, čo odporuje vzniku detašova- 

    ných pracovísk. Po vzniku súdov prišli sudcovia pracovať  

    z iných okresných miest, čo im výšilo náklady na bývanie,  

    a po rokoch môžu byť presunutí na iné pôsobisko, čo znovu  

    spôsobí zvýšené náklady na bývanie a mobilitu, preto sa veľa  

    sudcov podpisuje za prehodnotenie daného návrhu. Predložený  

    návrh p. podpredsedu bude podporovať.  

    PhDr. Škultéty: - upozornil, aby sme používali argumenty,  

    o ktoré sa vieme oprieť. Nikde sa nehovorí o rušení okres-  

    ných riaditeľstiev PZ alebo okresnej prokuratúry. Nevieme  

    povedať, či sa náklady zvýšia, ekonomická analýza nie je  

    urobená. Nepoužíval by argumenty, že v našej oblasti sa  

    idú rušiť súdy a na juhu Slovenska sa rušiť nejdú... Vadí  

    mu rušenie Krajského súdu v Trenčíne. Požiadal používať  

    faktické argumenty.  

doc. PaedDr. Božik, PhD.: - použité argumenty si vypočul 

z radov sudcov, jedným z nich je aj popretŕhanie regionál-

nych väzieb z titulu podozrenia na korupciu a klientelizmus, 

preto budú prebiehať nové výberové konania. Materiál bol  

už na stole predošlej vlády, kedy bola p. ministerka štátnou 

tajomníčkou v inej politickej strane, a vtedy nebol prijatý.  

Rovnako sa stavia Prešovský a Žilinský samosprávny kraj.  
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Nie je správne robiť reformu len jednej časti Slovenska, 

naozaj chýba ekonomická analýza. Pani ministerka údajne 

vracia súdnu mapu do roku 1996, ale v tom roku tam tieto 

súdy boli. Vláda v roku 1948 garantovala okresné súdy 

v Baťovanoch, Bánovciach...  

Ing. Trstenský: - pamätá si vznik okresných súdov v roku 

1996 aj tú symetriu, ktorá vznikla. Dnes nikto nevie podľa 

návrhu p. ministerky, či bude nasledovať aj rušenie prokura-

túry a polície. Riadne pripomienkové konanie neprebehlo, to 

že vyše 300 sudcov nesúhlasí s návrhom, je veľký počet.     

Za okres Nové Mesto nad Váhom je rád, že okresný súd 

zostáva. Ak má byť reforma, tak slušná, oddiskutovaná, aby 

sa mohli dotknutí vyjadriť.  

PhDr. Škultéty: - kritizovať nedoladené súvisiace veci je 

otázka domnienok, ktoré nie sú doriešené. Reforma z roku 

1948 je na porovnanie nenáležitá. Súhlasí s tým čo bolo 

povedané o pretrhaní väzieb, čo sa nevyrieši presťahovaním 

z jedného miesta na iné.  

p. predseda: - vyjadril sa k tomuto bodu a návrhu novej 

súdnej mapy SR. Oficiálne prijal p. predsedníčku a podpred-

sedníčku Krajského súdu v Trenčíne, ktoré dali argumenty, 

a tieto boli spísané do listu p. ministerke spravodlivosti 

16.12.2020 s nesúhlasom a zdôvodnením. Bude o tom hovoriť aj 

v parlamente ako poslanec NR SR. Pri čítaní zdôvodnenia 

súdnej mapy sa napr. uvádza, kde bude nárečie, tam sa má 

zriadiť súd. Takto sa dôležitý materiál nezdôvodňuje, 

pretrhanie nitiek v regióne je slabý argument. Najvyšší 

správny súd, ktorý vznikol, bude mať právomoc riešiť sudcov, 

ktorí zlyhali vo svojej funkcii. Nová súdna mapa prehĺbi 

nedôveru v súdnictvo. Zdôvodnenie by sa žiadalo aj ekono-

micky vyčísliť. Keď zrušia 3 súdy, máme obavy, že zrušia aj 

okresné prokuratúry, a následne aj okresné riaditeľstvá 

polície. Nebudú krajské riaditeľstvá, ale polície v BA, 

Košiciach a v BB. Začne sa rušením súdov a bude sa pokra-

čovať prokuratúrou a OR PZ SR. Trenčín je mesto s históriou 

súdnictva a bolo by na škodu, aby sa etablovaný súd zrušil.  

Presunom súdov sa zhorší mobilita dochádzaním na nové sídla.  

Novou súdnou mapou dôjde k zhoršeniu prístupu súdnictva pre 

občanov. V krajskom meste je budova krajského súdu, väzenská 

nemocnica, s dostupnými ústavmi na výkon väzby. Nie je proti 

špecializácii súdov (Nové Mesto n. V. rieši pracovnú agendu), 

ale v takom rozsahu rušiť krajské a okresné súdy nemá zmysel.  

Pri príprave súdnej mapy nebola diskusia, momentálne prebieha  

medzirezortné pripomienkové konanie, s návrhom nesúhlasí viac 

než 300 sudcov. Navrhol, aby sme uznesením podporili nesúhlas 

so súdnou mapou, ktorý bol zaslaný listom p. ministerke spra-

vodlivosti, k čomu vystúpi aj v parlamente a aj do MPK dáme 

pripomienky. Prečítal znenie uznesenia a požiadal o jeho 

podporu: Zastupiteľstvo TSK  

I. n e s ú h l a s í  s vyradením a zrušením sídiel  

 a obvodov Krajského súdu v Trenčíne a Okresných súdov   

 v Považskej Bystrici, v Partizánskom a v Bánovciach     

 nad Bebravou na základe návrhu reformy súdnej mapy  

 z novembra 2020, 
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II. ž i a d a  Ministerstvo spravodlivosti SR a NR SR – 

o zachovanie sídiel a obvodov Krajského súdu v Trenčíne 

a Okresných súdov v Považskej Bystrici, v Partizánskom 

a v Bánovciach nad Bebravou v súčasnom rozsahu 

pôsobnosti. 

Uznesenie by sme zaslali nielen p. ministerke, ale aj Súdnej 

rade SR a Národnej rade SR.   

doc. PaedDr. Božik, PhD.: - reformu v roku 1948 (25. február 

bol Víťazný február) pripravovali demokrati a túto by nepo-

rovnával s reformou justície.    

PaedDr. Porubcová: - ako poslankyňa musí hájiť občanov Tren-

čianskeho kraja, nemáme fakultnú nemocnicu, nemáme mnohé 

zdravotné pracoviská pre niektoré výkony, nemáme divadelnú 

scénu, dôvodom pre zahlasovanie je aj rušenie krajského súdu 

v Trenčíne.  

Ing. Trstenský: - Trenčiansky kraj vznikol ako nechcený kraj 

reformou verejnej správy a musíme dokázať svoje opodstatne-

nie. Chýba nám dopravné prepojenie, historici hovoria, že 

sme vznikli ako kraj naviac.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 6: 31-ZA, 1-SA ZDRžAL  

    HLASOVANIA, 4-NEHLASOVALI Zastupiteľstvo TSK na svojom  

    zasadnutí dňa 25.01.2021 prerokovalo predložený návrh uzne- 

    senia, ktorým  n e s ú h l a s i l o  s vyradením a zrušením  

    sídiel a obvodov Krajského súdu v Trenčíne a Okresných súdov  

    v Považskej Bystrici, v Partizánskom a v Bánovciach nad Be- 

    bravou na základe návrhu reformy súdnej mapy z novembra  

    2020, a zároveň  ž i a d a  Ministerstvo spravodlivosti SR  

    a Národnú radu SR – o zachovanie sídiel a obvodov Krajského  

    súdu v Trenčíne a Okresných súdov v Považskej Bystrici,   

    v Partizánskom a v Bánovciach nad Bebravou v súčasnom rozsahu  

    pôsobnosti. K uvedenému bolo prijaté  

  

             U z n e s e n i e  číslo 619/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

         tejto zápisnice). 

     

 

5. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK.   ___ 

 Predkladal: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO  

a) Návrh na udelenie súhlasu so zverením majetku Trenčian-
skeho samosprávneho kraja do správy Školy umeleckého 

priemyslu, Staničná 8, Trenčín.        

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

       Mgr. Baláž: - ide o zverenie budovy telocvične, ktorú  

       realizoval TSK, ku zmene došlo v celkovej hodnote majet- 

       ku, ktorá bola navýšená o hodnotu autorského dozoru  

       v sume 5.000,- eur. 

       p. predseda: - po predložení všetkých bodov budeme  

       hlasovať jednotlivo o každom bode.  

 

            Na základe výsledku hlasovania č. 7: 29-ZA, 7-NEHLA- 

       SOVALI Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 25.01.  
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       2021 prerokovalo a  s ch v á l i l o  zverenie majetku  

       TSK: - budova realizovaná v rámci stavby „Hokejová  

      akadémia: Priestorové riešenie telocvične a priľahlých  

       priestorov SUŠ v Trenčíne“, inv. č. 021-361, v nadobú- 

       dacej hodnote 2 517 025,76 EUR, do správy organizácie –  

     Škola umeleckého priemyslu, Staničná 8, Trenčín.  

       K uvedenému bolo prijaté  

  

             U z n e s e n i e  číslo 620/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

         tejto zápisnice). 

 

 

5.  

b) Návrh na rozhodnutie o prebytočnosti a na schválenie zámeny 
nehnuteľného majetku TSK - pozemkov v k.ú. Zlatníky  

s pozemkami vo vlastníctve Obce Zlatníky.     

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Baláž: - ide o zámenu s obcou, ktorá ponúka pozemok 

pod cestou III. triedy, TSK ponúka na zámenu pozemok pod 

chodníkmi vo vlastníctve obce, zámena sa navrhuje bez 

finančného vyrovnania.  

 

     Na základe výsledku hlasovania č. 8: 30-ZA, 6-NEHLA- 

SOVALI Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 25.01.  

2021 prerokovalo a  r o z h o d l o  o trvalej prebytoč-

nosti nehnuteľného majetku (pozemkov) vo vlastníctve TSK, 

v správe Správy ciest TSK, Brnianska 3, 911 05 Trenčín, 

nachádzajúceho sa v okrese Bánovce nad Bebravou, v obci 

Zlatníky,  u r č i l o  prevod – zámenu uvedeného trvale 

prebytočného nehnuteľného majetku TSK v správe Správy 

ciest TSK, Brnianska 3, 911 05 Trenčín, nachádzajúceho sa 

v okrese Bánovce nad Bebravou, v obci Zlatníky, a zároveň 

s ch v á l i l o  prevod - zámenu uvedeného trvale preby-

točného nehnuteľného majetku TSK, v správe Správy ciest 

TSK, Brnianska 3, 911 05 Trenčín, nachádzajúceho sa  

v okrese Bánovce nad Bebravou, v obci Zlatníky,  

s nehnuteľným majetkom (pozemkami) vo vlastníctve Obce 

Zlatníky, v okrese Bánovce nad Bebravou, v obci Zlatníky,  

v pomere 1 k 1m
2 
bez finančného vyrovnania. K uvedenému  

bolo prijaté  

  

             U z n e s e n i e  číslo 621/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

         tejto zápisnice). 

 

 5.  

c) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "C" parc. č. 371/1 k. ú. Hrabovka v prospech 

Michala Borota a Lenky Borotovej rod. Holečkovej.   

 

     Písomný materiál je prílohou zápisnice. 
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Mgr. Baláž: - ide o zriadenie vecného bremena spočívajúce 

v uložení vodovodnej a plynovej prípojky k rodinnému domu   

vo vlastníctve žiadateľov, za jednorazovú náhradu.  

 

     Na základe výsledku hlasovania č. 9: 30-ZA, 6-NEHLA- 

SOVALI Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 25.01.  

2021 prerokovalo a  s ch v á l i l o  zriadenie vecného 

bremena na pozemku v  k. ú. Hrabovka, v obci Hrabovka,  

okres Trenčín, za odplatu – jednorazovú náhradu v zmysle  

predloženého návrhu. K uvedenému bolo prijaté  

  

             U z n e s e n i e  číslo 622/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

         tejto zápisnice). 

 

            

 5.     

d) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "C" parc. č. 191/4  k. ú. Zlatovce v prospech 

Západoslovenskej distribučnej, a.s., Bratislava.   

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Baláž: - ide o zriadenie vecného bremena ako práva   

na uloženie VN vedenia pre vybudovanie trafostanice 

v Zlatovciach, za jednorazovú náhradu, ktorú uhradí 

investor akcie.  

p. Dvonč: - v bode d) sa uvádza, že ideme zriaďovať vecné 

bremeno pre mesto Trenčín, ktoré však ideme zriadiť pre 

ZSE. Požiadal o vysvetlenie.  

Mgr. Baláž: - vecné bremeno je na pozemok v k.ú. Zlatovce, 

ktoré sú časťou mesta Trenčín, a pri stanovení hodnoty sa 

vychádzalo zo Zásad hospodárenia pre mesto Trenčín, kde je 

určená najvyššia hodnota ako súčasť hlavného mesta.  

Ing. Mičega: – Zlatovce sú katastrálnym územím, ktoré spadá 

do mestskej časti Západ.  

 

     Na základe výsledku hlasovania č. 10: 30-ZA, 6-NEHLA- 

SOVALI Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 25.01.  

2021 prerokovalo a  s ch v á l i l o  zriadenie vecného 

bremena na pozemku k. ú. Zlatovce, v obci Trenčín, okres 

Trenčín, na dobu neurčitú, v prospech tretej osoby -  

Západoslovenská distribučná, a.s., Bratislava, za odplatu - 

jednorazovú náhradu, v zmysle predloženého návrhu, ktorú 

uhradí REAL TN s.r.o., Bratislava. K uvedenému bolo 

prijaté  

  

             U z n e s e n i e  číslo 623/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

         tejto zápisnice). 

 

 

 

 

 5. 
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    e) Návrh na rozhodnutie o neupotrebiteľnosti a vyradení  

       majetku TSK v správe SC TSK, Brnianska 3, 911 05 Trenčín  

z evidencie formou fyzickej likvidácie.       

 

 Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

   Mgr. Baláž: - na cestmajsterstve v Novom Meste nad Váhom  

   je vedená hospod. budova-starý sklad z roku 1995, ktorého 

   schátralý stav ohrozuje životy a zdravie okoloidúcich,  

   preto správca – SC TSK požiadal o jeho odstránenie.  

   Na základe uvedeného navrhujeme vyradenie formou fyzickej  

   likvidácie.  

 

        Na základe výsledku hlasovania č. 11: 31-ZA, 5-NEHLA- 

 SOVALI Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 25.01.  

 2021 prerokovalo a  r o z h o d l o  o neupotrebiteľnosti   

 majetku vo vlastníctve TSK, v správe správcu -  Správy   

 ciest TSK, Trenčín, a o vyradení uvedeného majetku 

 z evidencie, dňom jeho likvidácie. K uvedenému bolo  

 prijaté  
  

             U z n e s e n i e  číslo 624/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

         tejto zápisnice). 

 

        

6. Návrh na schválenie odpisu nevymožiteľných pohľadávok podľa  
   čl. 34 ods. 1 bod 1.2. Zásad hospodárenia s majetkom  

   Trenčianskeho samosprávneho kraja.       

   Predkladal: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    Mgr. Baláž: - v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom TSK  

    o odpísaní pohľadávok nad 3.500,- eur rozhoduje Zastupiteľ- 

    stvo TSK. Ide o 2 pohľadávky voči bývalým klientom v ZSS  

    v ZP TSK - CSS Bôrik Nitr. Pravno a CSS Sloven Slavnica,  

    ktorí nezanechali žiaden majetok, čím sa stali nevymožiteľ- 

    né. Na základe uvedeného navrhujeme odpísanie pohľadávok  

    zastupiteľstvom.  

 

     Na základe výsledku hlasovania č. 12: 32-ZA, 4-NEHLA- 

SOVALI Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 25.01.  

2021 prerokovalo a  s ch v á l i l o  odpísanie nevymožiteľ-

nej pohľadávky: 

1. Centra sociálnych služieb – Bôrik, Nitrianske Pravno - 
   vo výške 6 499,05 eur voči zomrelej dlžníčke, a 

2. Centra sociálnych služieb – SLOVEN, Slavnica - vo výške 

3 937,13 eur voči zomrelej dlžníčke.  

K uvedenému bolo prijaté  

  

             U z n e s e n i e  číslo 625/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

         tejto zápisnice).     

     

7. Návrhy na schválenie dodatkov k zriaďovacím listinám  
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   organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK.     

   Predkladala: Ing. Eva Žernovičová-pover.riadením Odb.školstva a kult. 

a) Návrh na schválenie Dodatku č. 5 k Zriaďovacej listine 
Strednej zdravotníckej školy, Školská 230, Považská 

Bystrica, so sídlom Školská 230, 017 01 Považská Bystrica. 

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

       p. predseda: - materiál nebol predložený v komisiách, až 

       na Rade predsedov komisií. Ide o 3 SZŠ a 1 OA v ZP TSK,  

       ktoré požiadali o zriadenie školských mobilných odbero- 

       vých miest (MOM).  

       Ing. Žernovičová: - súčasná nepriaznivá epidemiologická 

       situácia spôsobila, že študenti sú od 12.10.2020 doma.  

       Obnovenie prezenčnej výučby je v zmysle manuálu MŠ SR  

       podmienené testovaním pedagógov, žiakov a rodičov, preto  

       4 stredné školy v ZP TSK v snahe pomôcť pri testovaní  

       požiadali o zriadenie MOM, k čomu je potrebné upraviť ZL  

       uvedených škôl – SZŠ Prievidza, Trenčín, Pov. Bystrica  

       a OA Prievidza, doplnením bodu - Poskytovanie zdravotnej  

       starostlivosti.  

       p. predseda: - poďakoval 42 študentom zdravotníckych  

       škôl, ktorí pomáhali pri celoplošnom testovaní. Požiadal  

       poslancov hlasovať spoločne - en bloc o 4 uzneseniach.   

 

        Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

   13: 32-ZA, 4-NEHLASOVALI Zastupiteľstvo TSK na svojom  

   zasadnutí dňa 25.01. 2021 prerokovalo a  s ch v á l i l o  

   s účinnosťou od 21.01.2021 – Dodatok č. 5 k Zriaďovacej 

      listine SZŠ, Považská Bystrica, k čomu bolo prijaté  

 

             U z n e s e n i e  číslo 626/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

         tejto zápisnice). 

 

 

 7. 

b) Návrh na schválenie Dodatku č. 7 k Zriaďovacej listine 
Strednej zdravotníckej školy Celestíny Šimurkovej  

       v Trenčíne, Veľkomoravská 14, Trenčín, so sídlom Veľko- 

       moravská 14, 911 34 Trenčín.       

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

        Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

   13: 32-ZA, 4-NEHLASOVALI Zastupiteľstvo TSK na svojom  

   zasadnutí dňa 25.01. 2021 prerokovalo a  s ch v á l i l o  

       s účinnosťou od 21.01.2021 - Dodatok č. 7 k Zriaďovacej 

      listine SZŠ Celestíny Šimurkovej v Trenčíne, k čomu bolo  

      prijaté  

 

             U z n e s e n i e  číslo 627/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

         tejto zápisnice).      

 7. 
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c) Návrh na schválenie Dodatku č. 1 k Zriaďovacej listine 

Strednej zdravotníckej školy, Vinohradnícka 8, Prievidza, 

so sídlom Vinohradnícka 8, 971 01 Prievidza.    

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

        Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

   13: 32-ZA, 4-NEHLASOVALI Zastupiteľstvo TSK na svojom  

   zasadnutí dňa 25.01. 2021 prerokovalo a  s ch v á l i l o  

      s účinnosťou od 21.01.2021 - Dodatok č. 1 k Zriaďovacej 

      listine SZŠ, Prievidza, k čomu bolo prijaté  

 

             U z n e s e n i e  číslo 628/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

         tejto zápisnice). 

 

 

 7. 

d) Návrh na schválenie Dodatku č. 4 k Zriaďovacej listine 
Obchodnej akadémie, F. Madvu 2, Prievidza, so sídlom F. 

Madvu 2, 971 29 Prievidza.        

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

        Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

   13: 32-ZA, 4-NEHLASOVALI Zastupiteľstvo TSK na svojom  

   zasadnutí dňa 25.01. 2021 prerokovalo a  s ch v á l i l o  

s účinnosťou od 21.01.2021 - Dodatok č. 4 k Zriaďovacej 

listine OA, Prievidza, k čomu bolo prijaté  

 

             U z n e s e n i e  číslo 629/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

         tejto zápisnice). 

 

 

8. Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o  finančný  
   príspevok z Fondu na podporu športu s názvom "„Podpora 

   mládežníckeho športu v Trenčianskom samosprávnom kraji“.  

   Predkladala: Ing. Martina Lamačková-vedúca Odboru region.rozvoja 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    p. predseda: - ide o 4 športoviská, na ktoré máme stavebné  

    povolenia a projektové dokumentácie. Fond po prvý krát  

    vydáva výzvu a v NR SR sme schválili, že žiadateľom môže 

    byť aj VUC.  

    Ing. Lamačková: - ide o projekt na predloženie žiadosti  

    o fin. príspevok z Fondu na podporu športu, v oblasti  

    Športová infraštruktúra. V zmysle podmienok sme vybrali  

    objekty plánovaných investícií:  

    - Rekonštrukcia telocvične SPŠ Nové Mesto nad Váhom,  

    - Rekonštrukcia a modernizácia atletického oválu Gymnázia  

      Dubnica nad Váhom, 

    - Výstavba multifunkčného ihriska v SOŠ Handlová, 

    - Multifunkčné ihrisko SOŠ strojníckej v Pov. Bystrici.  
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    Podmienkou predloženia žiadosti je zabezpečenie spolufinan- 

    covania vo výške min. 50% celkových nákladov. Výdavky na  

    všetky športoviská sú schválené v rozpočte TSK na rok 2021.  

    PhDr. Škultéty: - spýtal sa, koľko je vo fonde na tento rok. 

    Ing. Lamačková: - asi 15 mil. eur.  

    Ing. Máčeková: - nie je aj podmienka nepreinvestovania zdro- 

    jov zo ŠF EÚ v posledných 5 rokoch?  

    Ing. Lamačková: - nesmie sa kombinovať podpora so zdrojmi  

    ŠR. 

    p. predseda: - požiadal overiť túto podmienku.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 14: 34-ZA, 2-NEHLA- 

    SOVALI Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 25.01.  

    2021 prerokovalo a  s ch v á l i l o  predloženie žiadosti  

    o poskytnutie príspevku z Fondu na podporu športu v rámci  

    programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 

    infraštruktúry“, za účelom realizácie projektu „Podpora  

    mládežníckeho športu v TSK“, k čomu bolo prijaté  

 

             U z n e s e n i e  číslo 630/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

         tejto zápisnice). 

 

 

9. Diskusia – Rôzne.          

 

    Ing. Maláň: - TSK 2x ročne organizuje Kvapku krvi, darcov je  

    málo, spýtal sa, či sa TSK zaoberal otázkou ako motivovať  

    darcov krvi, napr. viacnásobných, študentov, pre opakované  

    darcovstvo.  

    Viacero ľudí ho oslovilo ohľadom dotačného systému, spýtal  

    sa, či bude dotačný systém tento rok a ako bude riešený.  

    p. predseda: - porozmýšľame nad motivačným systémom pre  

    darcov krvi a dotačný systém platí, treba sa prihlásiť.  
 

    PaedDr. Porubcová: - ako pedagóg povedala, že v tieto dni  

    končí už ďalší druhý polrok, ktorý je obmedzený pre fungo- 

    vanie škôl. Verejne poďakovala všetkým učiteľom v školách  

    v ZP TSK, nakoľko dištančné vyučovanie je oveľa náročnejšie 

    ako prezenčná forma. Žiaci stále pracujú, učitelia robia  

    naplno, netreba mať obavy, pracujeme zodpovedne, deti sa  

    normálne učia a učiteľom patrí veľké poďakovanie. Aj TSK 

    a Odbor školstva sa usiluje rozumne riešiť organizačné veci.  

    Testovať nie je ľahké, na našej škole je 1500 žiakov. K p.  

    Maláňovi uviedla, že študenti Gymnázia Prievidza 2x ročne 

    darujú krv, vedieme ich k tomu.  

    p. predseda: - učitelia robia veľkú prácu a osobne si želá,  

    aby deti už mohli ísť do škôl, chýba aj socializácia. Tiež  

    poďakoval všetkým učiteľom ako to zvládajú, aj MŠ SR, ktoré 

    nám poskytlo prostriedky na nákup výpočtovej techniky.  
 

    doc. PaedDr. Božik, PhD.: - upriamil pozornosť na dva body,  

    jeden spomenul na Rade predsedov komisií. Na reformu verej-  

    nej správy máme názor v Únii miest, zatiaľ nie je pracovná 
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    skupina. Navrhol, aby sme si povedali, ako to vnímame 

    z úrovne župy, miest aj obcí. Náš župan je súčasťou SK 8,  

    ktorá pripravuje svoj variant, v rámci TSK je 18 miest  

    a primátorov. Požiadal p. predsedu, aby sa na spoločnom 

    stretnutí so županom a zástupcami regionálnych ZMOS dohodli  

    na jednotnom postupe z úrovne regiónu i miestnej samosprávy  

    voči rezortu vnútra. Kedysi bývali stretnutia so županom  

    za účasti starostov a primátorov, v prvom volebnom období  

    bola aj Rada primátorov okresných miest, ktorá sa stretávala  

    s vedením župy, potom sa stretávali zástupcovia miest a obcí  

    s vedením župy. Pri reforme verejnej správy by sme mali  

    postupovať jednotne. Požiadal p. predsedu, príp. spolu s pri- 

    mátorom krajského mesta - zvolať primátorov kraja na TSK  

    k téme Reforma verejnej správy, a nadviazať na spoločné 

    stretnutia. 

    V roku 2018 sme si pripomenuli 100. výročie ČSR, neskôr M.  

    R. Štefánika, predtým Ľ. Štúra, odhalili sme busty. Matica  

    slovenská tento rok vyhlásila za Rok A. Dubčeka, opäť rodáka  

    z nášho kraja. P. Máčeková má pripravené aktivity v Uhrovci.     

    Požiadal p. predsedu, aby sme sa ako TSK spolu s Trenč.  

    univerzitou A. Dubčeka, obcou Uhrovec v spolupráci s Maticou 

    slovenskou dohodli na niekoľkých podujatiach (4 vlastenci  

    kraja majú busty v budove TSK), a pokúsiť sa moderným spôso- 

    bom vydať malú publikáciu, ktorá by opísala životopisy 4  

    osobností, aby sa občania dozvedeli informácie o nich. 

    V meste sme vydali brožúrku Dejiny Slovenska do vrecka, spolu  

    s poslancom MsZ, ktorá sa veľmi rýchlo minula a obsahuje veľa 

    informácií. Požiadal zamyslieť sa na porade s Odborom škol- 

    stva a kultúry, osloviť historikov a populárnym štýlom od- 

    prezentovať tieto 4 osobnosti.  

    p. predseda: - je Rok A. Dubčeka, sú štátne ceny, ktoré by  

    mala odovzdávať vláda, NR SR má cenu I. predsedu SNR z Bec-  

    kova a p. prezidentka má svoje ocenenia. Je škoda, že Rok A.  

    Dubčeka nevyhlásila vláda SR, bude to na nás, komunikujeme  

    s p. starostkou Uhrovca. Navrhol vytvoriť komisiu v zložení:  

    p. Božik, p. Máčeková, p. Habánik, ..., ktorá pripraví  

    sprievodné podujatia a termíny na celý rok, ako aj brožúrky  

    o 4 osobnostiach, ktorých busty máme na TSK. 

      Z : Ing. Žernovičová + Odd. kultúry 

 

    p. predseda: - k reforme verejnej správy sú viaceré pred- 

    stavy, má byť zriadená komisia pri NR SR, vo Výbore pre ve-  

    rejnú správu a reg. rozvoj, ktorého som členom, ale komisia  

    zatiaľ nezasadala. Z pohľadu exekutívy to má riešiť aj vláda 

    - podpredseda vlády pre strategické plánovanie p. Holý.  

    Reformu verejnej správy v minulosti riešilo Ministerstvo  

    vnútra. Nemáme problém stretnúť sa na úrovni kraja a prizvať  

    zástupcov Únie miest, regionálnych ZMOS, predsedu TSK za SK 

    8, vlády (ministerstva vnútra) a podpredsedu vlády p. Holého.  

    Mgr. Bublavý: - je tu veľa poslancov z radov primátorov  

    a starostov, navrhol prvé stretnutie k reforme verejnej  

    správy len s poslancami tu v kraji, aby sme sa pripravili 

    na stretnutie na úrovni zástupcov vlády, či komisií. 

    p. predseda: - zadefinujeme spoločné názory.  
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    doc. Ing. Habánik, PhD.: - reagoval na p. podpredsedu k 100.  

    výročiu Dubčeka. V minulom roku oslovil listom vládu SR, aby  

    bol rok 2021 vyhlásený za Rok A. Dubčeka. Ako univerzita  

    pripravujeme viacero podujatí, hlavné bude 26.11., v pred-  

    večer 100. výročia narodenia. Vláda SR môže udeliť Cenu A.  

    Dubčeka, osobne bol členom komisie vlády pre udeľovanie  

    ocenení, podobne ako NR SR aj vláda môže udeliť takúto cenu  

    významným osobnostiam SR. Komunikoval aj s p. Máčekovou, 

    ako univerzita vieme zdieľať spoločné aktivity, aby sme si  

    uctili rodáka nášho kraja.  

    Ing. Máčeková: - poďakovala poslancom, že nezabúdate. Ako  

    starostka obce požiadala o prevzatie záštity nad spomienko- 

    vým podujatím v obci, ktorého súčasťou je odborný seminár  

    pre mládež a celoslovenská literárna súťaž „Odkaz A. Dubčeka  

    a naša mládež“. Plánovali sme vytvorenie pracovnej skupiny 

    a je rada, že p. Božik ako podpredseda Matice slovenskej  

    vyšiel s týmto návrhom. Verí, že k aktivite v obci sa pripoja  

    aj ďalšie samosprávy a inštitúcie v SR, aby sme si dôstojne 

    pripomenuli výročie narodenia tohto významného štátnika  

    Európy. Poďakovala za podporu.  

    p. predseda: - k Roku A. Dubčeka vytvoríme komisiu, a na tému  

    Reforma verejnej správy pripravíme spoločné stretnutie  

    zainteresovaných.        Z : Ing. Briestenský 

 

    doc. MUDr. Šramková, PhD., MBA: - informovala o stave  

    v našich nemocniciach. Nie je pravda, že je dobre a bude 

    lepšie. Na našom malom ARE musíme posúvať pacientov do iných 

    nemocníc, kde majú voľné miesto, nemocnice sú plné. Na hornej  

    Nitre 5-lôžkové ARO nepostačuje. Spýtala sa, v akom stave je  

    projekt na nové 10-lôžkové OAIM v NsP Bojnice. Poďakovala  

    a spýtala sa, kedy je horizont pre začatie prerábky. Práca  

    na oddeleniach je ťažká. Poďakovala aj okolitým nemocniciam –  

    v Pov. Bystrici a Myjave. V ochranných odevoch pracuje  

    personál minimálne 12 hodín denne, lekári až 33, všetci sú 

    vyčerpaní a každú pomoc oceňujú.  

    p. predseda: - rovnako ako učiteľom, vyjadril poďakovanie aj 

    personálu nemocníc, kde veľa ľudí vo vážnom stave zomiera. 

    Vy ste aj vakcinačnou nemocnicou, postupne bude zriadených  

    79 centier. Podľa poslednej informácie bojnická nemocnica  

    cez víkend zastrešila 55 odberných miest v okrese, v nedeľu  

    51. Ľudia i starostovia ďakujú, že MOM zastrešila nemocnica.  

    K ARO preveríme termíny, v NsP Bojnice sa robí nový urgentný  

    príjem, zvažujeme zriadenie pavilónu s JIS a interným odd.,  

    s vyčlenením na infekčné. Prejdeme s p. Štefíkovou zriadenie  

    pavilónu pre najťažšie prípady. Bolo by to možné financovať  

    aj z Fondu obnovy, ak nie, máme iný model cez ŠFRB + detské 

    jasle a mat. školy pre zdravotnícky personál na jeho  

    stabilizáciu. Pracujeme na tom, odpoveď na termín zistíme.  

 

    doc. PaedDr. Božik, PhD.: - horná Nitra nekončí v Bojniciach,  

    ale časť končí v nemocnici v Partizánskom, máme 51 Covid-  

    lôžok, 5 lôžok na ventiláciu, používame aj technológiu High 

    flow, naša nemocnica nemá euro-dotácie, treba pomôcť aj  

    takýmto zariadeniam, ktoré pomáhajú občanom nášho kraja.  
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    Vakcinačné centrum v Partizánskom bolo o 2 dni skôr ako  

    v Bojniciach.  

    doc. MUDr. Bielik, CSc.: - doplnil, že na pľúcnych venti- 

    láciách je asi 320 pacientov, už číslo 270 bolo kritické, 

    situácia je veľmi vážna. K Roku A. Dubčeka navrhol, ak sa  

    budú pripravovať materiály, doplniť aj koľko ulíc, škôl,  

    inštitúcií je po ňom pomenovaných.   

    p. predseda: - bude to úloha pre Ing. Žerovičovú - preveriť,  

    čo všetko je na Slovensku pomenované po A. Dubčekovi.  

    Ing. Máčeková: – je to zmapované asi do roku 2014, spracoval  

    to prof. Laluha.  

 

    Mgr. Ďureje, PhD.: - pred dvomi rokmi v máji 2018 sme schva- 

    ľovali Zmeny a doplnky k ÚP Trenč. kraja. Podľa zákona by  

    mal TSK aktualizovať svoju ÚP dokumentáciu pravidelne, naj- 

    menej raz za 4 roky. Spýtal sa, či oddelenie ŽP a ÚP začína 

    túto problematiku riešiť. Po plošnom testovaní bude inten-  

    zívnejšie komunikovať s oddelením. Rád by dal pripomienky  

    na zapracovanie do Zmien a doplnkov do ÚPD. Horná Nitra  

    od Partizánskeho po Prievidzu má viacero aktívnych konaní       

    na rozširovanie kameňolomov, ktoré zasahujú do chránených  

    území. Viaceré obce majú problém, vedeli by sme zadefinovať,  

    čo žiadame od uvedených lokalít, čo je rozsiahla agenda 

    pre oddelenie. Ak by sme potrebovali aktualizovať náš UP,  

    má to byť v lete 2022, na čo je pri kvalitnej príprave rok  

    a pol, ktorý nás čaká. Je to originálna kompetencia samo- 

    správneho kraja, pri ktorej môžeme dokázať opodstatnenie  

    kraja v regióne. Spýtal sa, či oddelenie začalo s prípravou,   

    s ktorým začne aktívne komunikovať.  

    p. predseda: - záleží od povahy zmien. Zistíme na Odbore  

    region. rozvoja, aké sú ďalšie požiadavky na zmenu, kedy  

    urobíme ďalší doplnok k UP VUC TK a budeme vás informovať. 

          Z : ORR, Ing. Lamačková 

 

    Ing. Máčeková: - dnes odznelo veľa poďakovaní, navrhla poďa- 

    kovať všetkým zdravotníkom nášho kraja. Mnohí sme sa museli  

    popasovať s ochorením Covid-19, osobne ďakovala súkromnej  

    nemocnici v Bánovciach. Treba poďakovať aj miestnym samo-  

    správam a všetkým, ktorí cez MOM zabezpečovali skríningové  

    testovanie.  

 

    Ing. Mičega: - na konci minulého roka rezonovala informácia 

    o začatí procesu VO – rekonštrukcia cesty na Drietomu okolo 

    Trenč. Turnej. Požiadal o informáciu na zasadnutia komisií 

    ohľadom rekonštrukcie mostu v meste Trenčín. Ak by došlo  

    k rekonštrukcii uvedenej cesty, bola by spojená s uzávierkou  

    mostu v Bierovciach, a ak by došlo k havárii mostu v meste 

    Trenčín, celý kraj sa dostane do vážnej situácie s hodinovou  

    obchádzkou, cez Dubnicu alebo privádzač cez Nové Mesto.  

    Požiadal o informáciu pre poslancov alebo materiál, pre pri- 

    jatie deklaratórneho uznesenia. 

    p. predseda: - na rekonštrukciu mostu v meste Trenčín sa  

    pýtal p. ministra Doležala p. Habánik. Ak už má odpoveď,  

    požiadal o jej poskytnutie pre poslancov.   
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    doc. Ing. Habánik, PhD.: - dostal odpoveď, v prípade cest-  

    ného mosta sa kontroluje proces VO na zhotoviteľa PD, môže  

    poskytnúť list do Knižnice poslancov.  

    p. predseda: - tiež sa chceme spýtať p. ministra na stav 

    rekonštrukcie panelky I/9. Obchádzkový plán je podrobne  

    spracovaný, budeme žiadať ako sú zabezpečené obchádzky počas  

    rekonštrukcie. K panelovej ceste preveríme, či to bolo  

    zverejnené v európskom vestníku (SSC).   Z : Mgr. Baláž  

 

 

a) Návrh na vyjadrenie poďakovania zdravotníkom, dobrovoľ-
níkom a samosprávam.         

      Predkladal: Ing. Jaroslav Baška - predseda TSK 

 

       Ing. Máčeková: - požiadala, keďže odzneli mnohé poďako- 

       vania, aby sme ako poslanci v mediálnych výstupoch pre- 

       zentovali, že v diskusii bolo vyjadrené poďakovanie  

       nielen nemocniciam v ZP TSK, ale všetkým, aj samosprávam 

       za celoplošné testovanie. Uznesenie nesformulovala.   

       p. predseda: - predniesol návrh na prijatie uznesenia: 

       Zastupiteľstvo TSK  v y j a d r u j e  poďakovanie všetkým  

       zdravotníkom, dobrovoľníkom a zainteresovaným osobám,  

       ktorí pomáhali, pomáhajú a budú pomáhať v tejto neľahkej  

       epidemiologickej situácii, ako aj samosprávam za organizá- 

       ciu testovania. 

 

            Na základe výsledku hlasovania č. 15: 27-ZA, 6-NE-  

       HLASOVALI Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 

       25.01. 2021 v y j a d r i l o  poďakovanie všetkým zdra- 

       votníkom, dobrovoľníkom a zainteresovaným osobám, ktorí  

       pomáhali, pomáhajú a budú pomáhať v tejto neľahkej epide- 

       miologickej situácii, ako aj samosprávam za organizáciu  

       testovania. K uvedenému bolo prijaté   

 

             U z n e s e n i e  číslo 631/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

         tejto zápisnice). 

 

        

10.  Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK.     

 

- interpelácie poslancov neboli predložené. 

 

 

11.  Záver.            

 

 p. predseda: - na záver poďakoval všetkým prítomným   

 za účasť na dnešnom zasadnutí zastupiteľstva.  

 Ďalšie zasadnutie je plánované na 22. marca 2021, komisie  

 by mali rokovať 1. a 3. marca 2021, Rada predsedov sa  

 zíde v pondelok, 8. marca 2021.  

 Poďakovaním za účasť rokovanie ukončil.  
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Trenčín,  8.2.2021 

Zapísala: Mgr. Anna Hájková,  

          referent Kancelárie predsedu TSK 
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